



Vært historik

<b>Dato</b>	5/3 2024	30/4 2024	17/6													
<b>Vært</b>	Sil	Anne	Anne													

<b>Dagsorden og referat</b>	<b>Dato:</b> 17. juni 2024	<b>Tid:</b> kl. 1930	<b>Sted:</b> Silistria
<b>Emne:</b> Bestyrelsesmøde OK PAN	<b>Mødedeltagere:</b>		
<b>Næste møde:</b>	Afbud: Jacob Beuchert	Referent: Kim Rokkjær	

	<b>Emne</b>	<b>Formål med punktet</b> (hvad skal vi udrette?)	<b>Proces</b> (hvordan behandler vi emnet)	<b>Varigh ed</b>	<b>Beslutning</b> (referat – hvem gør hvad)
--	-------------	--	---	----------------------	--

1.	Siden sidst	<ul style="list-style-type: none"> <li>• MTBO DM afholdt</li> <li>• Nordkredsmøde</li> <li>• Ungdomsudvalg</li> <li>• ESAA</li> <li>• KUM</li> <li>• JFM – update fra Anne</li> </ul>	o.pkt. + d.pkt (Thomas)	30 min	<ul style="list-style-type: none"> <li>• MTBO løb afholdt – ikke så mange deltagere</li> <li>• Nordkredsmøde. Diskussion omkring konkurrencer for ungdomsløbere. OK Pan er utilfredse med processen. OK Pan er ikke blevet involveret på trods af at de har prøvet på at være med i dialogen.</li> <li>• Ungdomsudvalget har afholdt første møde og var fuldtallige. Der er lavet plan for de næste 3 måneder og de er i gang med at lave et årshjul</li> <li>• ESAA: Der har været afholdt møde og økonomien er på plads. Vi er ved at finde trænere. Der bliver 3 i alt. Alle EC løbere bliver automatisk medlemmer af klubben.</li> <li>• KUM – skolen er på plads. Er på O-Service.</li> <li>• JFM – alle funktionsansvarlige er fundet. Kortet er på plads og banelæggerne er i gang. Samme stævneplads begge dage. Camilla laver marketing. Der mangler hjælpere! Thomas udsender nyhedsbrev, med opfordring til at man melder sig til at hjælpe.</li> <li>•</li> </ul>
----	-------------	---	----------------------------	--------	---

	<b>Emne</b>	<b>Formål med punktet</b> (hvad skal vi udrette?)	<b>Proces</b> (hvordan behandler vi emnet)	<b>Varighed</b>	<b>Beslutning</b> (referat – hvem gør hvad)
	2. Økonomi 3. Diverse 4. Fremdrift - projekter	<p>Kell informerer om økonomi</p> <p>Printer – hvad gør vi? Relæ – er det opvasker. Skal vi købe? Telt? Generator?</p> <p>Forslag til fremdrift:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Projekt "årsplan"</li> <li>• Projekt "nye medlemmer"</li> <li>• Projekt "frivillighed"</li> <li>• Projekt "strategi"</li> </ul>	<p>O. pkt. (Kell)</p> <p>D. pkt. (alle)</p> <p>Afhænger af om vi når det.</p>		<p>Økonomien ser fornuftigt ud.</p> <p>Diverse:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Opvasker – den slår relæet</li> <li>- Budget – max 8.000 dkk</li> </ul> <p>Telt: Oprydning i telte og sortering så det bliver let at finde ud hvad der er hvad.</p> <p>Generator: Vi har en fondsansøgning inde for at få en 4kwh batteri.</p> <p>Printer: Thomas spørger for køb af printer ved Guldfeldt.</p> <p>Projekt "nye medlemmer": Iben er ved at sætte gang i rekrutteringsprojekt.</p> <p>Panposten: Vi forsøger at få lavet en – måske sidste – udgave med et spørgeskema så vi får indblik i hvad folk ønsker. Der sættes en QR kode på forsiden.</p> <p>Affaldssortering: Anne indkøber spande til sortering i køkkenet.</p> <p>Klubfest: Klubmesterskab og fest afvikles som to forskellige arrangementer. Klubmesterskab i natløb – ved en Night-Champ. Afholdelse ved prologen på Silistria.</p>